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urdő nyolc év alatt

Mégis felépül a tabáni gyógyfürdő?
Hétfőn Egészségügyi M inisztérium 

ban ülést tartott a Központi Gyógyhelyi, 
Üdülőhelyi és Gyógyfürdőügyi Bizottság. 
Barcs Sándor, a bizottság elnöke szá
m olt be róla, m it tett az elm últ tíz év 
alatt ez a társadalmi szervezet a m agyar 
gyógyfürdők fejlesztéséért, gyógyvizeink 
gyümölcsözőbb kihasználásáért, m ajd dr. 
Vadász Gyula, az Egészségügyi M iniszté
rium  Országos Gyógyfürdőügyi Igazgató
ságának vezetője ismertette az igazgató
ság m unkáját. Többek között elmondotta, 
hogy az utóbbi nyolc esztendőben körül
belül nyolcvan kisebb fürdő nyílt az or
szágban, együttvéve körülbelül 300 m il
lió forintos költséggel. Ha ehhez hozzá
adjuk a gyógyszállókra és egyéb ilyen lé
tesítm ényekre fordított kiadásokat is, lát
hatjuk, hogy a fürdőügy fejlődik.

A  vitában javasolták, hogy a bizottság 
igyekezzék érvényt szerezni a gyógyfürdő- 
ügyi szempontoknak, az idegenforgalmi és 
üdülőfejlesztési programban, am elyet az 
Országos Idegenforgalm i Hivatal m egren
delésére dolgoz ki a Városépítési Tervező  
Vállalat.

Bejelentették, hogy javulnak a tabáni 
gyógyfürdő felépítésének kilátásai. R e
m ény van arra, hogy a főváros, a Belke
reskedelmi Minisztérium, és a SZOT 
együttesen előteremti hozzá a szükséges 
anyagi fedezetet. A  P aszkál-fürdő építése 
két hete nagy erővel megkezdődött.

A  bizottság végül úgy határozott, hogy 
javasolja a gyógyfürdőügy beillesztését az 
ötéves tervek rendszerébe és szü kséges-, 
nek tartja 15 éves távlati fejlesztési terv 
kidolgozását. /


